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Od soboty (26.06) można korzystać z odkrytego basenu w Wiśle. Po kilku latach inwestycja
wreszcie została zakończona. Z Burmistrzem Tomaszem Bujokiem rozmawiamy o
kosztach, utrudnieniach, przeciągającym się w czasie terminie zakończenia tej basenowej
inwestycji, ale także o tym, co jeszcze pozostało do zrobienia.
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Zobacz również materiał z konferencji prasowej ws. otwarcia basenu w Wiśle (tutaj) - rozmowa z prezesem zarządu
Baseny Wisła. Rozmawiamy o godzinach otwarcia, cenach, atrakcjach. 
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